
Pan Mieczysław Bagiński w swojej interpelacji przekazał sygnał – apel 

mieszkańców Goniądza dotyczący komunikacji na tym terenie. Podkreślił, iż w chwili 

obecnej ani jeden autobus PKS nie dociera do Goniądza. Pan M. Bagiński zwrócił się 

z prośbą o analizę powyższej kwestii i dokonanie ewentualnych zmian  w rozkładach 

jazdy autobusów. 

 

 


